

# Latifa School

For Girls

Under the aegis of the Government of Dubai



# مدرسة لطيفة

للبنات

برعاية حكومة دبي

11th October 2018

## To the Parents of Students in Secondary School

Dear Parents,

We are very pleased to inform you that Latifa School has launched a new Latifa app that will allow you to receive important information about your daughter's education direct to your mobile phone.

The app is compatible with Apple iOS phones as well as other Android phones. Instructions for downloading the app and setting it up for use can be found here, in both English and Arabic: <https://goo.gl/RNUgZ3>. Once installed, the app will allow you to access all the relevant information we have for your daughter(s), including basic details, contact details, timetables, calendars and attendance data. Over time, we will also be making the Latifa app our main method of communication with parents, instead of letters and sms messaging.

As with all online systems, it is very important that parents keep their accounts secure by using robust passwords that are not easily guessed, and by not sharing their log-on details with anyone, including their children. Your daughter will have her own, student access to the app; she should not use your account.

Should you experience any issues with the download or set up of the Latifa app, our network support team will be happy to help you if you would like to drop into school at pick up or drop off times over the next two weeks. Our first set of reports for this academic year will also be issued to you, in November, through the Latifa app, so it is important that you have the app in place ahead of this. Network staff will be available at the upcoming Parents' Meetings to help, should this be required.

We look forward to using this exciting new facility to improve our communication with you.

Yours sincerely,

MS. DEBRA FORSYTH  
Headteacher

DBF\Latifa App\1.



11 أكتوبر 2018

أولياء أمور طالبات القسم الثانوي الكرام

تحية طيبة،

يسرنا إعلامكم بأن مدرسة لطيفة قد أطلقت تطبيق Latifa School الجديد والذي يتيح لكم الحصول على معلومات مهمة حول تعليم ابنتكم وبشكل مباشر من خلال هواتفكم المحمول.

يتوافق هذا التطبيق مع هواتف أبل نظام أي أو إس وغيرها من هواتف نظام الأندرويد الأخرى. ويمكنكم العثور على تعليمات تنزيل التطبيق وإعداده للاستخدام في الرابط التالي وباللغتين الإنجليزية والعربية <https://goo.gl/RNUgZ3> وبمجرد التثبيت سيسمح لكم التطبيق بالوصول إلى جميع المعلومات المتعلقة بابنتكم لدينا بما فيها المعلومات الرئيسية وأرقام التواصل والجدول الدراسي والأجندة المدرسية وبيانات الحضور. ولاحقاً سيصبح تطبيق Latifa School وسيلة رئيسة للتواصل مع أولياء الأمور بدلاً من الرسائل والرسائل النصية القصيرة.

وكما هو الحال مع جميع الأنظمة عبر الإنترنت، من المهم جداً أن يحافظ أولياء الأمور على حساباتهم باستخدام كلمة سرية قوية لا يمكن معرفتها بسهولة، ولا يجب مشاركة معلومات تسجيل الدخول مع أي شخص، بما في ذلك أطفالهم. وسيكون لدى ابنتكم حساب خاص بها كطالبة لاستخدام التطبيق، ولا يجب أن تستخدم حسابكم.

وفي حال مواجهتكم لأي مشكلة خلال تنزيل تطبيق Latifa School، يسر فريق دعم الشبكة الإلكترونية في المدرسة تقديم المساعدة أثناء حضوركم لاصطحاب الطالبات من المدرسة و/أو إليها خلال الأسبوعين القادمين. كما سيتم إصدار أول مجموعة من التقارير لهذا العام الدراسي في شهر نوفمبر من خلال التطبيق، لذا من الهام أن يتوفر هذا التطبيق على هواتفكم قبل ذلك الوقت. وسيتواجد موظفو قسم الشبكة الإلكترونية في اجتماع أولياء الأمور لتقديم الدعم إذا تطلب الأمر.

نحن نتطلع لاستخدام هذه الخدمة الجديدة لتحسين تواصلنا معكم.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،

الآنسة ديبرا فورسايت

مديرة المدرسة